
Agenda Vergadering MR 21-03-2023, 19.45 uur via teams 

Aanwezig; Jonneke, Mirna, Manon, Cindy, Edith 

1. Welkom 

2. Vaststellen agenda Mirna brengt punt in vanuit mail ouder rondom verkeer, Edith brengt 

punt in rondom pesten via ouder, Cindy brengt punt in rondom week van de lentekriebels. 

 

 

3. Mededelingen/Stand van zaken 

a. Vakantierooster; er is navraag gedaan bij MT en bij Morgenster rondom mei vakantie 

(Vorige vergadering als vraag ingebracht). Binnen SOOLvA worden de scholen hierin 

vrij gelaten. Nog geen duidelijkheid hierover, op volgende agenda opnieuw 

bespreken. Gaan wel kijken naar periode van de lengte naar het eind van schooljaar 

zodat deze niet te lang wordt. 

b. Verkeer 

Verkeerssituatie rondom school bij met name wegbrengen is vaak onveilig en 

chaotisch. Fietsen op stoep, auto’s overal en nergens.  

Cindy heeft  half maart een bericht hierover gedeeld op social schools en dit ook 

gedeeld met de Morgenster. Ook zij hebben dit binnen de school gedeeld. Deze week 

heeft Cindy ook actief bij de deur fietsers verzocht om af te stappen. 

Bij overleg met gemeente is de verkeersveiligheid ook besproken en er wordt hierin 

opgetrokken met de Morgenster. Straat zal door gemeente niet opnieuw ingericht 

worden. Situatie zelf veiliger maken  evt. met BOA. Jonneke gaat dit oppakken. 

c. Week van de Lentekriebels 

Op Social Media veel berichten over complotten; van overheid moeten we 

indoctrineren over gender neutraliteit, ongewenst gedrag voordoen etc. Ouders 

reageren ook op social school over verontrustende berichten; niet over wat wij op 

school doen, maar wel over wat zij lezen. Cindy heeft dit nogmaals verduidelijkt. Op 

onze school volgen we de lessen van Rutger stichting die passend zijn bij leeftijd van 

kind. Gaat juist over grenzen aangeven en veiligheid van het kind. 

OP andere school waren er ook vragen over het thema binnen Islamitische geloof en 

Ramadan. Cindy heeft uitgezocht wat wel en niet mag. De lessen mogen gewoon 

gevolgd worden. Wel is er extra aandacht voor kinderen uit de taalklas aangezien zij 

de opstart van de week gemist hebben 

Als tip  voor gehele school ; in communicatie op social school niet alleen aangeven 

wat we wel doen, maar ook insteken op wat we niet doen (om onrust weg te halen). 

Cindy pakt dit op. 

d. Pesten op school 

Binnen MR signaal over pesten in de klas besproken. Cindy geeft aan wat er al 

besproken is met leerkrachten en ouders. Hierbij is ook het Protocol sociale 

veiligheid  besproken op school en met ouder. 

e. Vormingsonderwijs;  

gaat goed, is passend en gaat vervolg op komen. Mogelijk wel meer de diepte in door 

minder religies per jaar, maar wel meer tijd in een terugkerende patroon. 

 

4. Verslag vergadering 19-01-2022 (Bijlage 1). goedgekeurd 

 



5. Actielijst 

Wie Wat  Wanneer Uitslag  

Jonneke Agenda's op Social Schools.  Doorlopend  

Mirna Notulen op social schools en site zetten. Doorlopend   

    

    

Mirna & Edith Zichtbaarheid MR Social Schools Doorlopend  

    

Jonneke Omgang met reclamemateriaal gezien nieuwe 
advies onderwijsraad-bordsessie 

  

 

6. Binnengekomen stukken 

- Mail OPR (bijlage 2) 

- Notulen GMR vergadering 15-12-2022 (bijlage 3) 

- Notulen komen vaak net na onze vergadering vandaar pas late bespreking in MR. 

- Notulen Groot overleg GMR (bijlage 4) 

- Notulen OV vergadering 17-1-2023 (bijlage 5) 

- Manon geeft aan dat we aandacht zouden hebben voor meerdere feestdagen, dus ook 

Ramadan. Mirna gaat hier met haar groep bij stilstaan, overige leerkrachten gaan dit ook 

doen (filmpjes, uitleg en leerlingen bij betrekken). Suikerfeest vieren is mogelijk raar 

aangezien we zelf niet het vasten gedaan hebben, maar dan wel de afsluiting doen. Als 

school wel op andere manier aandacht hiervoor. 

7. Kwaliteitsgesprek Verschoor 20-03-2023 - opbrengsten & tussenevaluatie jaarplannen 

Tussenevaluatie is aan MR toegestuurd. Daarin beschreven wat allemaal gedaan is afgelopen 

periode. 

Afgelopen periode zijn er toetsen afgenomen en er zijn kwaliteitsgesprekken geweest met 

bestuur.  

Zichtbaar is de groei; eerder tot groep 3 hoge scores en daarna afnames, nu stijgende lijn 

door automatiseren en andere methoden. Begrijpend lezen scoren we nog minder op. Hier 

aandacht voor in volgend schooljaar. Met het team al besproken hoe dit te verbeteren; 

leerhouding, bewijsvoering voor je antwoord, EDI methode en volgend jaar serieuze 

verbeterperiode inzetten.  

Leerkrachten Bovenbouw zien wat in de kinderen zit, geven kansrijke adviezen en dit komt er 

ook uit op voortgezet onderwijs, maar wij zien het nu niet terug in onze toetsen; kijken naar 

leerhouding, verantwoordelijkheid voor toetsen, executieve functies etc.  

Bestuur is trots op de Verschoor school omdat wij een voorbeeld zijn voor andere scholen 

binnen de stichting in de manier waarop wij een verbetertraject inzetten. 

 

Er zal een audit gaan plaatsvinden op 13 april; drie scholen per jaar door audit team. 

Verschoor deelnemen door wat afgelopen jaren allemaal is ingezet om naar de groei te 

kijken en mogelijk nog meer verbetertips te krijgen. (jaarplannen, verbetertrajecten etc. en 

hieruit volgt dan een advies met tips/ tops) 

 

8. Voortgang schoolplan 

Team is bezig geweest met visie en ambitie van de school (waar aan werken in komende vier 

jaar en waar we willen we naar toe / staan over 4 jaar). In de onderbouw wordt Thematisch 

gewerkt en hoe kunnen we dit verder trekken in de school. Nu stopt dit in groep 3 en dat is 

jammer omdat ze daar juist werken aan de intrinsieke motivatie en eigenaarschap.  



De manier hiervan moet wel anders omdat dit niet past in midden en bovenbouw, maar het 

stuk intrinsieke motivatie en betrokkenheid zijn wel erg belangrijk om te behouden in de 

overige klassen en die passend zijn in de visie van de school. De manier van leren zoals 

binnen Briljant is een voorbeeld hiervan wat een  mogelijkheid kan zijn om mee te nemen. 

Cindy gaat tekstueel aan de slag met de visie en het jaarplan zodat deze voor nieuwe 

schooljaar klaar is. Deze zal t.z.t. aan MR worden voorgelegd. 

 

9. Voortgang schoolontwikkeling – executieve functies 

Deze periode mee bezig op school. De doelen die gesteld worden zijn gebaseerd  op zachte 

data die niet meetbaar zijn, wel merkbaar. De doelen staan op het bord op het leerplein. 

Gaan over doorgaande lijn binnen school en dat toch iedereen hetzelfde doet. Leerhouding, 

attitude en betrokkenheid van kinderen zijn hierin belangrijk en de rode draad. Hierover 

volgen bord- en werksessies met het team. 

10. Groepsverdeling – formatie 23-24: eerste verkenning met team 

Begroting is rond en leerling aantallen ook. Team heeft voorkeuren aangegeven over uren.  

 

IB komt met uren wel aan zorg toe voor individuele leerling, maar sparren en begeleiding in 

een klas redt ze niet in uren. Jonna is zich hierin heel erg aan het ontwikkelen en die kan 

mogelijk het stukje leerkracht ondersteuning oppakken. 

Mogelijke groepsindeling; 

Gp 1 en 2 

Gp 3; Werk en thema’s wel op elkaar afgesteld in gehele onderbouw 

 

Groep 4-5-6 ; Druk hier is het hoogst met oog op instructie en begeleiding, hier mogelijk 

meer co-teaching en niet ten koste laten gaan van Briljant. 8 mei wordt hier besluit over 

genomen. 

 

Groep 7-8 

 

11. Functioneren MR 

Ouder Evaluatie is nog niet uitgezet omdat Manon niet van gehele MR feedback op 

vragenlijst heeft gehad. Deze zal na deze vergadering worden uitgezet. 

 

Eigen verbeterpunt; aandacht voor delen feedback aan elkaar, agenda’s delen zodat we op 

tijd kunnen voorbereiden en zaken daardoor eerder met ouders delen. 

 

Positief is dat we wel echt oog hebben voor daadwerkelijke punten als kwaliteit, 

onderwerpen op school, breed inzetten vormingsonderwijs, keuzes in LVS naar GMR. 

Samenwerking met ouder lid in GMR is daarbij ook positief.  

Overige zake komen op agenda volgende vergadering na evaluatie ouders. 

 

 

 

 

 

 

 

 



12. Begroting 2023-2024 

Cindy heeft begroting gedeeld. De inkomsten en uitgaven zijn met MR gedeeld. 

Opvallend is de post internet en telefonie; servicekosten zijn erg hoog, evenals leverancier 

internet. 

Achterstanden energie/ onderhoudskosten; fout in facturering vanuit gemeente. Gemeente 

is niet voornemens om hierin tegemoet te komen, scholen moeten het gewoon betalen 

(Morgenster en Verschoor). Dit zal door bestuur SOOLva worden opgepakt. 

Facturen gaan nu per kwartaal inzichtelijk gemaakt worden. 

 

13. WVTTK 

n.v.t. 

14. Rondvraag 

15. N.v.t. 

 

Wie Wat  Wanneer Uitslag  

    

    
    
    

    
    

    
 

Agendapunten volgende vergadering: 

- Overleg OV 

 

Rooster van aftreden MR Verschoorschool – september 2022 

o(uders) 

p(ersoneel) 

Naam jaar van 

aantreden huidige 

zittingstermijn 

aftreden/herverkiezing 

O Manon Sept 2022  A/H: sept 2025 

O Edith Sept 2020 A/H: sept 2023 

P Mirna sept 2021 A/H: sept 2024 

p Jonneke sept 2022 A/H: sept 2025 

 

Eind schooljaar 2023: aftredend en herkiesbaar: Edith 

Eind schooljaar 2024: aftredend en herkiesbaar: Mirna 

Eind schooljaar 2025: aftredend en herkiesbaar: Manon, Jonneke 

 



 


